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Protok61 nr XXXI 12012

Sesji Rady Miejskiej w t.omiankach

z dnia 13 wrzesnia 2012 roku

Obrady XXXI Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~fy si~ 0 godz. 17.00 w auli

widow skowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Obrad " prowadzif p. Jan Gretdzki- Przewodniczetcy Rady.

W obmdach wzi~fo udziaf 21 radnych.

Przew:tdniczetcy stwierdzif prawomocnose obrad oraz zdolnose do podejmowania uchwa. Lista

obecnnsci stanowi zafetcznik nr 1 do protokofu.

Przew:)dniczClCY RM J. GrCldzki przywitaf zgromadzonych, a nast~pnie odczytaf porzetdek obmd.

I. Otwarcie obrad.

II. Podj~cie stanowiska Rady Miejskiej w tomiankach w sprawie wniosk6w Rad Osiedlowych

i Sofeckich do projektu budzetu na 2012 rok.

III. Podj~cie uchwaf w sprawie:

1) lilyrazenia zgody na podwyzszenie kapitafu zakfadowego Sp6fki "Zakfad Wodo>;iqg6w

i I<analizacji w tomiankach" Sp. z 0.0. w 2013 roku,

2) 21Tlianyw uchwale budzetowej Gminy tomianki na rok 2012,

3) 21TlianyWieloletniej Prognozy Finansowej Gminy tomianki na lata 2012-2021.

IV. Zamkni~cie obrad Sesji.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf, czy ktos ma uwagi do protokofu.

Rady I( Wawer zapytaf co nadzwyczajnego dzieje si~ w tomiankach, ze nalezafo zwofac sesje

w trybi El nadzwyczajnym? Nast~pnie radny dodaf, ze punkt dotyczetcy stanowiska powinie n bye

omawiclny na komisjach. W niekt6rych sofectwach nie odbyfy si~ jeszcze zebrania wiejskie. ~adny

zawnio:;kowaf zeby przeniese ten punkt na innet sesje.

Przew(,dniczClcy RM J. GrCldzki poinformowaf, ze zwofujetc sesje chciaf zeby zawierafa oml tylko

jeden punkt dotyczetcy stanowiska w sprawie wniosk6w do budzetu. Nie ma spotkar'l Burmistrza

z Przevlodniczetcymi Rad Sofeckich i Osiedlowych dlatego przewodniczetcy zaproponowaf taket form~

spotkar ia. Budzet na 2013 rok b~dzie budzetem trudnym dlatego nalezafoby wygenerowae

najwazJliejsze wnioski. Na wniosek Pana burmistrza porzetdek obrad zostaf rozszerzony 0 trzy projekty

uchwaf.



Burmistrz T. DClbrowski poinformowaf, ze wnosH aby sesja odbyfa si~ 0 godzinie 15:00. Niestety nie

udafo si~ zwofa6 sesji 0 tej porze. Nast~pnie burmistrz dodaf, ze 0 godzinie 18:30 b~dzie musiaf

OPUSCi(~obrady sesji poniewaz ma bardzo wazne spotkanie samorzqdowe.

Radn)' K. Wawer postawH wniosek formalny 0 przeniesienie punktu stanowisko na nast~pnq sesj~ lub

obradr komisji. Dodaf, ze nalezy poczeka6 az odb~dq si~ wszystkie spotkania wiejskie.

Radncl S. Laskowska powiedziafa, ze Rady Sofeckie powinny przedstawi6 swoje stan)wiska,

nast~~ nie radni powinni to przedyskutowa6 w poszczeg61nych komisjach. Zapytafa, czy kompetencjq

Rady Imejskiej jest podejmowanie takiego stanowiska oraz czy b~dzie to odpowiedzialne ze strony

radnych.

Radnc S. Maksim-W6cicka powiedziafa, ze radni bezsensu tracq czas na dyskusje. Dodaf, z 3 sesja

zostah:l juz zwofana, Przewodniczqcy Rad Sofeckich i Osiedlowych zostali zaproszeni dlatego warto

wysfuclla6 co majq do powiedzenia. Zaproponowafa zeby przejs6 juz do punktu dotyc:~qcego

wnios~6w do budzetu, a stanowisko, kt6re podejmq radni nie jest w zaden spos6b wiqzqce.

Przew :ldniczClcy RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie wniosek zfozony przez radnego K. Wawra.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 20 radnych.

Wynik ~lfosowania jawnego: 7 gfos6w "za", 0 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 13 gfos6w "przeciw".

Wniosok nie zostaf podj~ty.

Ad. II

Podjecle stanowiska Rady Miejskiej w tomiankach

Przewl:1dniczClcy RM J. GrCldzki zgodnie z listq obecnosci oddaf gfos w pierwszej kolejnJsci w

zast~p:;twie za Przewodniczqcq Osiedla Burk6w Panu Jerzemu Serzysko.

Pan Jorzy Serzysko odczytaf wnioski do budzetu Gminy tomianki na 2013 rok Zarzqdu Osiedla

Burakcw, kt6re stanowiqzafqcznik nr 2 do protokofu.

PrzewodniczClcy ZarzCldu Osiedla DClbrowa Lesna G. Porowski odczytaf uchwaf~ nr ,3/2012

Zarzqd.J Osiedla Dqbrowa Lesna zawierajqcq wnioski do projektu budzetu Gminy tomianki '1a rok

2013 s' <:mowiqcy zafqcznik nr 3 do protokofu.

PrzewodniczClcy Rady Osiedla DClbrowa Zachodnia W. Berger odczytaf proponowane z.3dania

inwestycyjne do budzetu na rok 2013 na terenie Dqbrowy Zachodniej stanowiqcy zafqcznik nr 4 do

protokdu.

PrzewudniczClca ZarzCldu Osiedla t.omianki Stare M. W6jcicka odczytafa wnioski do budz3tu na

2013 rck zarzqdu Osiedla tomianki Stare, kt6re stanowiqzafqcznik nr 5 do protokofu.

Soltys INsi sadowa A. Siemianowska-Woiniak odczytafa propozycje inwestycji do budzetu nH 2013

rok we Nsi Sadowa, kt6re stanowiqzafqcznik nr 6 do protokofu.

Radna E. Podolska zabrafa gfos w zast~pstwie za Soltys Dziekanowa Nowego Paniq Kr {styn~

Salwowskq. Poinformowafa, ze sprawq priorytetowq jest budowa p~tli w Dziekanowie NO'Nym i

przywrc1cenie bis-ek. Kolejq waznq sprawq jest budowa wodociqgu na ulicy gminnej, kt6ra biegnie do

sluzy 0 'az rozbudowa szkofy w Dziekanowie Polskim i poprawienie infrastruktury sportowej. O:;tatniq

sprawq waznq dla mieszkanc6w jest pofqczenie wodociqgiem ul. Marysienki i Poziomkowej.



Solty!; Dziekanowa Polskiego H. Zielinski poinformowaf, ze ma trzy wnioski do projektu budzetu na

rok 2013. Pierwszy wniosek dotyczy naprawy dr6g ulic przy Jeziorze oraz Bfotnej oraz dw6ch

przyle!;lfych ulic Mikofajczyka i Witosa. Drugi wniosek dotyczy bUdowy oswietlenia w ulicy Mikrn3jczyka

w DziHkanowie Polskim. Ostatni wniosek dotyczy zakupienia wozu strazackiego dla OSP Dziokan6w

Polski Dodatkowo soUys poinformowaf, ze mieszkancy pytajq co dzieje si~ w sprawie rozlludowy

sZkofy w Dziekanowie Polskim oraz budowq boiska Orlik.

Soltys Solectwa Kielpin W. Krolak odczytaf wnioski do budzetu na 2013 rok Sofectwa Kiefpill, kt6re

stanoIJ'i zafqcznik nr 7 do protokoh

Przew()dniczqcy Zarzqdu Osiedla t.omianki Gorne M. Kolwas na wst~pie podzi~kowaf

Przewndniczqcemu Rady Miejskiej w tomiankach za zorganizowanie sesji w takiej formie. Na;t~pnie

odczyt:lf pismo dotyczqce wniosk6w do budzetu, kt6re stanowi zafqcznik nr 8 do protokoh

Soltys t.omianek Dolnych B. Pinkowski poinformowaf, ze we wsi tomianki Dolne zebranie vliejskie

jeszczo si~ nie odbyh Odczytaf uchwaf~ zebranie wiejskiego z 2011 roku z prosbq 0 wprowadzenie

tych in'!/estycji do tegorocznego budzetu.

Soltys Dziekanowa Lesnego K. Kaczynski poinformowaf, ze w sofectwie Dziekan6w Lesny r<)wniez

nie odbyfo si~ spotkanie wiejskie. Nast~pnie powiedziaf, ze postara si~ wymieni6 kilka

najwainiejszych kwestii dla mieszkanc6w. Pierwszq waznq sprawq dla mieszkanc6w jest budowa

przeds:~kola na terenie Dziekanowa Lesnego gdzie znajduje si~ pi~kna dziafka. Ewentualnie

przygo' owanie koncepcji zagospodarowania dziafki. Kolejna inwestycja to oswietlenie m.i 1. ulic

Rejmorlta, Rodziewicz6wny, Miodowa, Sfowackiego. Srntys zfozyf r6wniez prosb~ 0 wyr6wnanie dr6g

w srnec:twie. Kolejna prosba dotyczyfa wybudowania skrzyzowania w ul. Miodowej i PogodnHj oraz

postaw I:mie w ulicy Miodowej spowalniaczy na odcinku od ulicy Adama Asnyka do koscirna. o.;tatnia

sprawa istotna dla sofectwa dotyczyfa budowy przystank6w przy ul. Kolejowej oraz wykupu glunt6w

ulicy Lctnikow Alianckich.

Przew(ldniczqca Rady Soleckiej w Dziekanowie Lesnym dodafa do wypowiedzi soUysa informacj~,

ze dla dzieci z Dziekanowa Lesnego bardzo waznq sprawq jest przebudowa ulicy Akinsa, kt6ra

znajdu};! si~ przy sZkole. Ulica ta jest bardzo wqska i jest w niej wytyczony pas dla dzieci. E:ardzo

waznq I;westiq byfaby budowa chodnika w tej ulicy.

przewc dniczqca Zarzqdu Osiedla t.omianki Baczynskiego A. Dawidowicz powiedziafa, ;~e nie

skfadahl zadnych wniosk6w do budzetu na rok 2013. Oczekiwania mieszkanc6w zostafy spelnione

w zeszfym roku. Pani Anna Dawidowicz poprosHa burmistrz aby powr6cif do formy spot<an z

przewo :Iniczqcymi Rad Sofeckich i Osiedlowych. Spotkania te sfuzyfy omawianiu problem6w w

poszczE!g6lnych osiedlach i byfy bardzo przydatne.

Soltys Dziekanowa Bajkowego M. Etienne poinformowaf, ze zebranie wiejskie w Srnoctwie

Dziekar 6w Bajkowy odbyfo si~ 6 wrzesnia br. Na spotkaniu mieszkancy zfozyli dwie prosby, pm;tulaty

do bud2 etu na 2013 rok. Pierwsza prosba dotyczy wybudowania stafej wiaty na terenie placu 2abaw

w Dziekanowie Bajkowym. Drugi punkt dotyczy budowy boiska do siatk6wki na gminnym placu 2abaw

w Dziek :lnowie. Wniosek do budzetu stanowi zafqcznik nr 9 .

Burmis:rz T. Dqbrowski podzi~kowaf za zhz:one wnioski i obiecaf przeanalizowac polrzeby

POSzczE!~6Inychosiedli i srnectw.



Przewl)dniczetcy RM J. Gretdzki ogtosit 5 minutowq przerw~.

Radnr G. Porowski poprosit zeby radni otrzymali kopie wnioskow do budzetu sktadanE! przez

Przew)dniczqcych Rad Soteckich i Osiedlowych.

Radny M. Etienne ztozyt wniosek formalny 0 zamkni~cie dyskusji.

Radn) P. Wolanin zabrat gtos w zast~pstwie za nieobecnq Sottys tomianek Chopina A. Broler.

Poinfo mowat, ze priorytetem dla wszystkich mieszkancow jest dokonczenie bUdowy naktadki

asfaltoiVej w Alei Chopina.

przew :ldniczetcy RM J. Gretdzki poddat pod gtosowanie wniosek ztozony przez radnego M. Eti 'mne.

W gtosDwaniu udziat wzi~to 21 radnych.

Wynik ;ltosowania jawnego: 15 gtosow "za", 3 gtosy "wstrzymujqcych si~", 3 gtosy "przeciw".

Wniosok zostat podj~ty.

Przewl:ldniczetcy RM J. Gretdzki odczytat projekt stanowiska Rady Miejskiej w tomiankach i poddat

go pod gtosowanie.

W gtos:lwaniu udziat wzi~to 20 radnych.

Wynik ';Itosowania jawnego: 17 gtosow "za", 3 gtosy "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw".

Stanowisko zostato podj~te.

1) w sprawie wyrazenia zgody na podwyzszenie kapitatu zaktadowego Spotki ,,;~aktad

Wodociagow i Kanalizacji w tomiankach" Sp. z 0.0. w 2013 roku

Radny G. Porowski poinformowat, ze na posiedzeniu Komisji Technicznej projekt uchwaty zostat

zaopinil :iWany pozytywnie.

Zast~p::a Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dwiewicz odczytat wystqpienie Burmistrza na sesji Rady

MiejskiE!j w tomiankach, ktore stanowi zatqcznik nr 10 do protokotu.

Przewc dniczetcy RM J. Gretdzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosuwaniu udziat wzi~to 21 radnych.

Wynik ~josowania jawnego: 21 gtosow "za", 0 gtosow "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw".

Przewodniczetcy RM J. Gretdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

Radna 11II. Zalewska poinformowata, ze Komisja Budzetowa pozytywnie zaopiniowata zmially do

budzetu stosunkiem gtosow 2 za i 1 przeciw.

Radny G. Porowski poinformowat, ze na posiedzeniu Komisji Technicznej projekty u:;hwat

finansmiych byly opiniowane rownoczesnie i stosunkiem gtow 5 za, 1 przeciw, 2 wstrzymane uC1waty

zostaty :~aopiniowane pozytywnie.



Radna S. Maksim-W6jcicka odczytafa wystqpienie, kt6re stanowi zafqcznik nr 11 do protokofu.

Radny M. Etienne odczytaf wystqpienie, kt6re stanowi zafqcznik nr 12 do protokofu.

Radny G. Porowski poinformowaf, ze b~dzie gfosowaf przeciw zmianq w budzecie. Up6r mdnego

powod .Ije zdj~cie zadania, przesuni~cie na lata kolejne przebudowy ulicy Zwirowej. Zadanie tudowa

odwod "lienia w ulicy Zywicznej miafo bye wykonane w zeszfym roku. Radny wykonaf kilkc zdj~e

ilustrujotcych stan ulicy Zwirowej. Mieszkancy jezdzq po pfytach betonowych, z kt6rych wystajc. pr~ty.

Ten st<ln rzeczy zagraza bezpieczenstwu mieszkanc6w.

Radny T. Rusinek odczytaf wystqpienie, kt6re stanowi zafqcznik nr 13 do protokofu.

Zast~1=ca Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz odni6sf si~ do wypowiedzi Pani Sylwii Maksim-

W6jcicl.iej.

Radna E. Sidorzak powiedziafa, ze zagfosuje przeciw zmianq w budzecie. Gf6wnym uzasadnieniem

tej dec~lzji jest fakt, iz zmiany Sq przeciw mieszkancom, kt6rzy od wielu lat czekajq na realizacje zadan

znajduj<tcych si~ w budzecie. Jednym z tych zadan jest wykonanie odwodnienie na ulicy

Poniatowskiego w Burakowie, gdzie woda z ulicy Parkowej po przez Kosciuszki spfywa na ulic~

Przysu;kiego, kt6ra jest jednq drogq dojscia dla mieszkanc6w. Inwestycja ta rozpocz~fa si~ "" 2009

rok i je~;t cafy czas odwlekana w czasie, a projekt zostaf juz wykonany dawno temu. Radna dod :'lfa,ze

nalezabby przeprowadzie remont tej ulicy. Jest to miejscowose bardzo g~sto zabudowana i ruch tam

stwarzcl niesamowite niebezpieczenstwo dla pieszych i innych uczestnik6w drogi. Kolejna inwestycja,

na kt6r':ij zdj~cie nie zgadza si~ radna dotyczy ulicy Warszawskiej na odcinku, kt6ry sfuzy do wfjazdu

w kieru nku Warszawy. Chodnik na tej ulicy powinien bye wykonany niezwfocznie, a inwestycja na tej

ulicy zc,stafa przesuni~ta na rok 2015. By przedstawie powag~ sytuacji Pani E. Sidorzak odc:zytafa

fragmelllt pisma mieszkanc6w.

Przew(ldniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosClwaniu udziaf wzi~o 21.

Wynik ~Ilosowania jawnego: 13 gfos6w "za", 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 7 gfos6w "przeciw".

PrzewcdniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta.

Radna M. Zalewska poinformowafa, ze Komisja Budzetowa pozytywnie zaopiniowafa zmiany do

budzetl stosunkiem gfos6w 2 za i 1 przeciw.

PrzewcdniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosc1waniu udziaf wzi~fo 21.

Wynik ~josowania jawnego: 13 gfos6w "za", 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 7 gfos6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta.

Ad. IV

Przewo:lniczqcy Rady Miejskiej Jan Grqdzki 0 godzinie 19:48 zamknqf obrady XXXI Sesji Rady

Miejskiej w tomiankach.



Zatqczlliki:

1. Usta obecnosci.

2. Wnioski do budzetu na 2013 rok Zarzqdu Osiedla Burak6w.

3. Wnioski do budzetu na 2013 rok Zarzqdu Osiedla Dqbrowa Lesna.

4. Wnioski do budzetu na 2013 rok Zarzqdu Osiedla Dqbrowa Rajska.

5. Wnioski do budzetu na 2013 rok Zarzqdu Osiedla lomianki Stare.

6. Wnioski do budzetu na 2013 rok Rady Sotectwa Sadowa.

7. Wnioski do budzetu na 2013 rok Rady Sotectwa Kietpin.

8. Wnioski do budzetu na 2013 rok Zarzqdu Osiedla lomianki G6rne.

9. Wnioski do budzetu na 2013 rok Rady Sotectwa Dziekan6w Bajkowy.

10. Wystqpienie Burmistrza na sesji Rady Miejskiej w dniu 13.09.2012 r.

11. Wystqpienie Radnej Sylwii Maksim-W6jcickiej na sesji Rady Miejskiej w dniu 13.09.2012 r.

12. Wystqpienie Radnego Marcina Etienne na sesji Rady Miejskiej w dniu 13.09.2012 r.

13. Wystqpienie Radnego Tomasza Rusinka na sesji Rady Miejskiej w dniu 13.09.2012 r.
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Lista obecnosci Radnych

Rady Miejskiej w lomiankach na XXXI Sesji

w dniu 13 wrzesnia 2012 roku
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Lista obecnosci
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p.n~
Tomasz D~browski
Burmistrz I~omianek
Urz~d Miejski w Lomiankach

~~ ?~ BvrKU: ~,
W zwi¢u ze zblizaj'lcym si~ terminem przygotowywania budzetu Gminy na 2013

rok Zarz'ld Osiedla Burak6w przedstawia ponizej zakres prac i dzialail, 0 kt6rych wykonani<:

w tra~de 2013 roku wnioskuje i prosi 0 umieszczenie ich w planowanym na przyszly rok

budZel:ie:

1. PRIORYTET: DOKONCZENIE BUDOWY CHODNIKA W ULICY

WARSZA WSKIEJ, NA ODCINKU OD ULICY STAROMIEJSKIEJ DO

ULICY PRZYLUSKIEGO;

2. Utwardzenie placu terenu sportowego przy Filii Domu Kultury w Burakowie, przy ul.

Kosciuszki 10;

3. Wyremontowanie ulicy Brukowej na odcinku od ul. L~kowej do Warn Wislanego, jej

aktualny stan techniczny stwarza zagrozenie katastrofy ekologicznej oraz

bezpieczeilstwa ruchu pieszego i kolowego

4. Ulozenie "gotowej z rolki" trawy lub sztucznej, zielonej murawy pomi~dzy

urZ'ldzeniami placu zabaw dla dzieci przy Filii Domu Kultury w Burakowie, przy ul.

Kosciuszki 10;

5. Zakup 3 lawek na teren Filii Domu Kultury w Burakowie, przy ul. Kosciuszki 10;

6. Ulozenie chodnika w ulicy L'lkowej na odcinku od ul. Brukowej do Ogrod6w

Pracowniczych;

7. przestawienie tablicy informacyjn~j Osiedla usytuowanej aktualnie przy ul.

Kosciuszki;

8. Zabezpieczenie ogrodzenia na terenie Filii Domu Kultury w Burakowie, przy ul.

Kosciuszki 10 od strony ul. Przyrnskiego i Kosciuszki;

9. Wyremontowanie nawierzchni ulicy Parkowej;

10. Wykonanie prawoskr~tu (dodatkowego pasa drogowego) dla pojazd6w jad'lcych z

Warszawy i skr~caj'lcych w ulic~ Parkow'l z ulicy Pulkowej;



II ..Przekazanie do dyspozycji Filii Domu Kultury powierzchni I piytra budynku rrzy u!.

Kosciuszki lOw celu rozwini~cia dziatalnosci Fiiii;

.Jedm ,czesnie rH'agn~ wskazac ze maji!c na uwadze IH:zpieczcilst".vo Mieszkancow Osiedla

najist[ltnic.iszc .jest zadanic DOKONCZENIE RUDOWY CHODNIKA W LUCY

WARSZA WSKIEJ. NA ODCINKU OD UL. \V6LCZY~~SKIEJ DO PRZYLUSKI EGO,

ktore mialo bye wykonane w 2012 r. lecz przez inwestycj~ Auchan i poprowadzony ulic~

Wars:'awsk~ tymczasowy ruch samochodowy zostalo wstrzymane.



Zarzqa OsieaCa CDq6rowa £esna
05-092 Lomianki, ul. ZywiCZllCl 24

tel. 601 345735, e-mail tarasowe@gmail.com
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Szanowny Pan Tomasz Dqbrowski
Burmistrz Lomianek
Urzqd Miejski w Lomiankach
ul. Warszawska 115
05-092 Lomianki

?,') 0
~/\,

Pose za acznlk6w- l

Sza'iowny Panie Burmistrzu,

Na zebraniu mieszkanc6w osiedla Dq,browa Lesna w dniu 2012-09-05 zostaly zgloszone

nastypujq.e{ wnioski do projektu budzetu Gminy Lomianki na rok 2013:

W rierwszej kolejnosei mieszkailey wnioskujq 0:

1. D)konczenie budowy ehodnika przy ulicy Partyzant6w:

ct. od uliey Kwiatowej do ulicy Konwa1iowej

b. od ulicy Lyzwiarskiej w kierunku .,kort6w·'.

2. V. ykonanie odwodnien:

:l. na ulicy Zywicznej przy kosciele

:>. na uliey Dlugiej pomiydzy uliea Zywicznq i Wqskq

.. na uliey Sezamkowej, przy uliey Konwaliowcj

:1. na ulicy Konwa1iowej, skrzyzowanie z ulicq, Grzybowq.

f'. na ulicy Dolnej, przy uliey Zwirowej

3. V. ykonanie oswietlenia ulic:

.,. Ludowej

:>. Osikowej

.. Kwiatowej

4. K )mpleksowa modernizacja uliey Dlugiej na odeinku od ulicy Brukowej do ulicy WislalHj

ZHdanie powinno obejmowac nastypujqce elementy:

J .• uregulowanie stanu prawnego ulicy, poszerzeniejej do \vymiar6w umozliwiaj<j.cych I'Uch

pojazd6w w obie strony oraz zapewnienie ehodnika dla pieszych tam gdzie bydzie tc

mozliwe (lata 2013 - 2014)

:>. przygotowanie projektu (2014)

.. wykonanie robot (2014 - 2015)

mailto:tarasowe@gmail.com


Opr6cz tych bardzo pilnych zadan, mieszkancy prOSZq0

Wykonanie kanalizacji i wodociqgu na terenie Dqbrowy Lesnej

a. PILNE - zamkniycie obwodu wod-kan na ulicy Dlugiej od ulicy Grzybowcj

do Zywicznej.

2 Utwardzenie terenu obok pomnika przy ulicy Partyzantow dla organizacji polowyd

mszy.

3 Wykonanie chodnika wzdluz ulicy Dlugiej od Wislanej do Zywicznej, a nawet

Wqskiej. (dojscie do kosciola)

a. budowa spowalniaczy i chodnika w poblizu kosciola na ulicach Dlugiej

i Zywicznej.

4. Wykonanie sygnalizacji swietlej na skrzytowaniach

a. Wislana - Dolna - Zachodnia

b. Partyzant6w - Kampinoska - Trcnow

5. Dokonczenie budowy p1acu zabaw na ogr6dkujordanowskim

6. Ustawienie lapacza pilek przed budynkiem stojqcym przy boisku na ogr6dku

jordanowski (zgodnie z wnioskiem komisji technicznej z 14 czerwca 2012 roku)

7. Przywr6cenie stanu nawierzchni ulicy Zywicznej od Skrzytowania z ulicq

Akacjowq w kierunku ulicy Lytwiarskiej (zgodnie z wnioskiem komisji technicznej

z 24 maja 2012 roku)

8. Utwardzenie i wyr6wnanie nawierzchni ulicy Osikowej (zgodnie z pismem

mieszkanc6w z dnia 25 kwietnia i \Vnioskiem komisji technicznej z 10 maja 2012

roku)

9. Remont, lub budowa nowego budynku klubu przy ulicy Akacjowej 20a

1(, Budowa szkoly podstawowej i przedszko1a na terenie Dqbrowy

I I, Poprawienie u1icy Grzybowej w miejscu wyciytych drzew.

Rozumiemy, ze z uwagi na ograniczenia finansowe, nie wszystkie nasze postulaty

bydq Jl10gly bye spelnione. Mieszkancy Dqbrowy LeSnej oczekuj'l jednak od Pana BurmistrzH

decyz i wyrownujqcych powstale dysproporcje i wrycz dyskryminacyjne potraktowanic

Dqbn: wy w poprzednich latach.

UchW:lla zostala przyjyta przez Zebranie Mieszkanc6w jednomyslnie przy 15 glosach za.

Zafqcznik
2 stron !Jst z wpisami llczestnik6w zchrania w dnill 2012.09.05

Z wyrazami szacunku,
z upowaznienia Zarzqdu Osiedla Dqbrowa Ldina



Ur:, 'td Miejski w t.omianlt!!lch
WPt YNE;tO Burmistrz Miasta i Gminy Lomianki

Pan Tomasz D<:j.browski
ul. Warszawska 115
Lomianki

Wl<:j.czaj<:j.csiy do procesu proponowania i tworzenia budzetu na rok 2013, Rada Osiedla D<:j.browa
Zachodnia wnioskuje co nastypuje:

1/ W budZccie na rok 2012 wpisane byly nastypuj<:j.cezadania przygotowuj<:j.cedokumentacjy
techniczn<:j.planowanych inwestycji:

bud owa ulicy Sierakowskiej na odcinku ul. Irysa - ul. Zachodnia wraz z chodnikiem l
od\' 'odnieniem;
bud :>waulicy Prostej;
bud )wa ulicy Krokusa.

Rozumiem:l, ze po wykonaniu dokumentacji i uzyskaniu koniecznych pozwoleil, zadania te 20stan<:j.
zrealizowalle w roku 2013. Wnioskujemy jednoczesnie 0 rozszerzenie zadania budowa ulicy
Krokusa 0 :iO-metrowy odcinek nieutwardzonej ulicy Francuskiej, l<:j.cz<:j.cyj<:j.z ulic<:j.Krokusa, To
uzupelnienie byloby logicznym zamkniyciem tej inwestycji.

2/ Na terenie D<:j.browyZachodniej "osiedle kwiatowe" zostalo w calosci skanalizowane w znacznej
mierze stan :l1iemi nakladami finansowymi mieszkailcow. Zostala tu rowniez polozona siec
wodoci<:j.gO\l'a.Nie zachodz<:j.tu tez obecnie przeszkody w postaci nieuregulowanych stosunkCiw
wlasnosciO\\rych drog.
Stan niektorych ulic tego osiedlajest oplakany, co szczegolnie w okresie jesienno-wiosennYI1
utrudnia do~:typmieszkailcom do ich domow. Dotyczy to ulic: Zawilca od ul. Sasanki do ul.
Francuskiej, Michalowicza od ul. Sasanki do ul. Przebisniega, Przebisniega na calej dlugosci, W
zwi<:j.Zkuz p :>wyzszym, ze wzglydow organizacyjnych i ekonomicznych, proponujemy przyj<:j..~
budowy tyclJ trzech odcinkow ulic jako jedno zadanie inwestycyjne. Pragniemy podkreslic, Zt:

wiykszosc p~>lozonejdotychczas twardej nawierzchni na ulicach tego osiedla byla wykonana
staraniem i ;:a pieni<:j.dzemieszkailcow. Dokoilczenie tej pracy bydzie wkladem Urzydu Miastc,
Lomianki w budowy infrastruktury drogowej na tym osiedlu.

3/ Ulica Sier;ll<.owskajest glown<:j.drog<:j.l<:j.cz<:j.c<:j.Lomianki z Puszcz<:j.Kampinosk<:j..Postulujemy
doprowadze1ie tej ulicy na odcinku ul. Zachodnia - ul. Luze do stanu pozwalaj<:j.cegona bezpieczne
dotarcie mie ~:zkailcowdo swoich posesji oraz turystow, w tym mieszkailcow Lomianek, do sz,akow
pieszych i rcwerowych na terenie KPN. Nalezaloby rowniez wybudowac na tym odcinku scie::d<:y
rowerow'j./cl,odnik, a ulicy wysadzic obustronnie drzewami. Taka aleja, l<:j.cz<:j.caLomianki z PllSZCZ<:j.
KampinoskC! bylaby podkresleniem wiyzow l<:j.cz<:j.cychnasze miasto z tym unikalnym kompleksem
lesnym/park I~mnarodowym.

4/ Jako jedll(1 z nielicznych osiedli, D<:j.browaZachodnia nie posiada placu zabaw/ogrodka dla
dzieci. Na w:tiosek Rady Osiedla Dqbrowa Zachodnia Komisja Techniczna Rady Miejskiej



wnioskowda przeprowadzenie rozmow z p. Szlupowiczem, wlascicielem terenow przy ul.
Zachodnie~, przylegajCj.cychdo restauracji Lemon Tree. P. Szlupowicz deklarowal mozliwosc
utworzeni,l placu zabaw najego terenie na warunkach do uzgodnienia. Nalezy nadmienic, z~ w
DCj.browie:/:achodniej nie ma innych dzialek nadajCj.cychsiy do tego celu.
Prosimy punownie 0 zbadanie tej mozliwosci i ew. przyjycie takiego zadania na lata 2013/2C 14.

ji~
/wote~h Berger/
PrzewodniczCj.cyRady Osiedla
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Burmistrz Lornianek
Tomasz D£!.browski
Lomianki ut Warszawska 115

Zarz£!.dOsiedla Lomianki Stare wnosi 0 wprowadzenie do budzetu na 2013 rok
nastypuj£!.cychpozycji:

I.Zabt:zpieczenie srodk6w na dokonczenie zadania 27/121£!.cznawartosc zadania 5000(1
Wvknmmie ()~wietJenil'l Ili Sz('zvimNPi.,I . - > ••• - ", -.,I "oJ

2. Konpleksowa przebudowa ul. Goscinco\'/ej na odcin..1<:uod ul. Wlosciailskiej do
ut. "/islanej zadanie 2/10 l£!.cznawartosc zadania 1 610 000 00

3. Zarz;ld Osiedla wnosi 0 wprowadzenie do budzetu na 2013 r 6000.00 tysiycy zlotych
na dofinansowanie organizowanej co roku przez Zarz£!.dOsiedla imprezy integracyjnej
dla dzieci niepelnosprawnych. Mieszkancy Osiedla na to spotkanie przekazuj~ ze swoj/:go
budzetu 1500 zlotych w spotkaniu bior£!.udzial dzieci z calej gminy Lomianki.

4. UpoP£!.dkowanie oznaczenia ulic znakami pierwszenstwa w obrybie osiedla.
( np. ulica Wiejska)

PRZEWODNICZ.~CY ZARZADU
OSIEDLA LUMlf\i>iKI STARE

L;I I I ' t?IV iJ ([.t e l-IA 2r
Magda/dna W6j,:icka



Zwracan silt 0 uwzgl~dnienie propoZ)'cji do przyszlorocznego budzetu wypracowane
podczas obserwacji i rozmow z mieszkailcami .

-Rozbudowa szkoly w Sadowej
Bard.;o nagl,!c,!potrzebcdest rozpocz~cie rozbudowy naszej szkoly.Nasza wies dose

szybko rnbudowuje si~ ,przybywa mlodych mieszkailcow ,a co za tym idzie pilnymjest
udost~pr:ienie ich dzieciom miejsc w naszej szkole.
Sprawajest znana do kilku lat i zrobiono juz wiele w tym kierunku-zakupiono dzialk~
przyszkdn'l, s'! takze plany i pozwolenie na budow~. Powstalo takZe Stowarzyszenie"Lesny
Dom" nlaj'!ce wspierae ide~ rozbudowy naszej szkoly,ktorajest bardzo bliska naszej
spolecznosci,bo juz istniej,!ca jest przez ni,! wybudowana.

-POpraw.llstanu ul.Jagodowej,naprawa gwarancyjna istniej,!cych nawierzchni na
ul.Turys:ycznej i Strzeleckiej

Stan nawietrzni ul. Jagodow~j jest katastrofalny,na kilku odcinkach nawierznia prawie nie
istnieje '\\1 poprzednim roku rO'l:poczt.;topl'zehudowt,l ul.Jagodowej-wykonano picnvszy
odcinek'-\~a ten rok decy~,!Zebrania Wiejskiego przekazano z funduszu solecki ego
przekazano 2/3 calego funduszu (tj.okolo 22 000,-) jako nasz wklad w t~ inwestycj~.
Stan nawietrzni wymaga natychmiastowej interwencji choeby naprawczej,pilnie ,przed zim,!.

W imien iu mieszkailcow wsi Sadowa zwracamy si~ z prosb,! 0 uwzgi~dnienie naszych
propozy{ji .
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Rada l\iIiejska w Lomiankach pozytywnie opiniuje wnioski Rad Osiedlowych
iSo!eckich do projekiu budzetu iprosi Pana Bunnistrza 0 ich uwzglttdnienie w
proj~:kcie budzetu na rok 2013,

• poszerzenie u1. Cienistej na odcinku dlugosci 30 m od u1.Ogrodowej w
kierunku u1.Armii Poznan

• ustawienie znakow "zakazu postoju" na u1.Ogrodowej na odcinku u1.
Warszawska-Koscielna Droga, dotyczy rowniez chodnika

• wyrownanie i utwardzenie drog w calym Solectwie
• sygnalizacja pulsujl:!cana skrzyzowaniu ulic Rolnicza-Ogrodowa
• doprowadzenie wody i kanalizacji w calym Solectwie
• zamontowanie smietnikow przy chodnikach
• ustawienie kontenerow wielkogabarytowych przy jeziorze kielpinskim

szt. 2, na sezon letni

• doswietlenie u1. Jarzttbinowej do u1.Rolniczej na dlugosci 100 m
• doswietlenie u1.Klonowej, od Ogrodowej do Niegodzisza
• doswietlenie u1.Klonowej od Jalowcowej do Wiklinowej
• oswietlenie ulic: Cyprysowej Brzoska iKoncertowej
• lustra na skrzyzowaniach ulic Klonowej z Niegodzisza, oraz

Niegodzisza z Leszczynow~

SOLTYS SOLECTWfI,
KIELPIN

.
wr~awKr.61ak
iMdi&l~
I '
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Zarz'td Osiedla Lomianki G6me
Marcin Jakub Kolwas
Przewo;lnicz'tcy

Burmistrz
Tomasz D~browski
ul. Warszawska 115
05-092 Lomianki

W zwi¢u z pracami ws. planowanego budzetu gminy na 2013 rok Zarzltd F~ady

Osiedla .~,omianki G6me wnioskuje 0 zabezpieczenie w planach 2013 srodk6w na wykomnie

ponizszyl:h inwestycji w ramach zadan Miasta oraz wyst<u>ieniedo ZE, ZWIK itp. 0 uj~cie w sw)ich

planach t}ch inwestycji:

1. I>okoii.czenia inwestycji wodno - kanalizacyjnej w: ulicy Krzywej / trzykrotnie

r(),~poczynana, w 2009 zakoii.czona w polowie tej ulicy/, w ulicy Podlesnej kanalizacji,

w kt6rej sami mieszkancy wykonali wodocittg. Dokoilczenie tej inwestycji umozliwi

zamkni~cie p~tli instalacji na ulicach Krzywa - Podlesna Warszawska,

/:0 sugerowal ZWIKJ;

2. Pi Ine rozpocz~cie inwestycji wodno - kanalizacyjnych, a nast~pnie inwestycji drogowych na

ul each osiedlowych posiadajltCych dokumentacj~ projektowq oraz pozwolenia na budow~ ;

3. Uli~gulowanie praw wlasnosci dzialek drogowych i pas6w przy drogowych przekazanych

pnez mieszkancow na rzecz miasta poprzez zlozenie oswiadczenia woli;

4. Pr1:eprowadzenie do koii.ca procedury majqcej na celu uregulowanie szerokosci cittgow llic

BEonu Zoski i Agawy;

5. W \Tstqpienie do ZE 0 przelozenie instalacji energetycznej - linia napowietrzna - w cittgu ut.

Kr zywej na lini~ podziemnq - tyro samym doprowadzenie do zgodnosci z warunkami

bu:lowy, ktore zostaly wydane na wykonanie tej inwestycji / decyzjlt Burmislrza



Pszcz61kowskiego/, co uprzednie kierownictwo Urz~du oraz Zaklad Energetyczny pubLcznie

)biecal;

6. Wysty)ienie do ZE 0 przelozenie instalacji energetycznej - linia napowietrzna - w ci,gu ul.

I\gawy na lini~ podziemnq;

7. iN'ykonanie instalacji oswietlenia ulicznego w ci:'\;guul. Sierakowskiej od ul. Warszawskiej

dlo ul. Kolejowej;

8. \~ykonanie montazu brakuj<:\:cej latami oswietleniowej w ci:'\;gu ul. Krzywej w otolicy

::krzyzowania ul. Warszawskiej z ul. Krzywq;

9. \~ykonanie spowalniaczy na ul. Staszica i dokonczenie budowy spowalniaczy na ul. Kn~ywej

1O. ;~:wi~kszenie srodk6w przydzielonych do dyspozycji ZarZ<:\:dowiOsiedla na rok 2C13 -

;~godnie z obietniq burmistrza poczynion<:\:dnia 13.01.2011 roku.

Uzasadllienie:

P'owyzsze sprawy byly wielokrotnie zglaszane pisemnie do Urz~du, r6wniez jako uwagi do

budzetu na 2011 rok, zar6wno przez ZarZ<:\:dOsiedlajak i bezposrednio przez mieszkanc6w. Znaczna

cZysc r-ieni~dzy wplaconych do Komitetu Kanalizacyjnego i przekazanych Gminie nie jest

inwesto'ivana zgodnie z wol<:\:mieszkailc6w. Warto takze zaznaczyc, ze za projekt oswietlen'la ul.

Krzywe. mieszkailcy zaplacili sami, a ponadto wykonanie inwestycji energetycznej WN w ulicy

Krzywe~ dla inwestora Lasek Brzozowy spowodowalo naruszenie praw wlasnosci dzalek,

posadov'ienie nowych slup6w w kraw~dzi jezdni a nawet w niej, co zagraza bezpieczenstwu w

ruchu drogowy.

IV przypadku niemomosci uj~cia tych zagadnien w biez'lcym roku prosimy 0 umieszc '.:enie

tych zagadnien w planach lat nast~pnych.

lednocz.:snie, po przeanalizowaniu w/w zagadnien proslmy 0 pisemne powiadomienie Zmz'tdu

Osiedla, co do podj~tych decyzji. Niestety prosba ta zostala zignorowana zar6wno ws. wniosk6w do

budzetu na 2011 rok oraz 2012. Informacje te s<:\:namniezb~dne do udzielania rzetelnych infonnacji

mieszka'lcom.

W imieniu Zarz<:\:duOsiedla Lomianki G6me

Przewodni (Z<:\:cy

Marcin lakub KGlwas

W~:'" ,::zJ4/"'" "-oS



Nlarcin ETIENNE
Kaczki Dziwaezki 9
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Burmistrz Gminy Lomiallki
Pan Tomasz D"lbrowski
w miejscu

WNIOSEK DO BUDZETU GMINY
NA 2013 ROK

ZWlacam si~ z prosb<t 0 zabezpieezenie w budzecic Gminy na 2013 rok srodkow na nizej
wynicnione inwcstyejc na terenic Dziekanowa Bajkowego:

Budowa boiska do siatkowki na gminnym plaeu zabaw przy ulicy Walig6ry.
Budowa dutej wiaty (swietliey) na gminnym placu zabaw.

Ad. t. W imieniu mieszkanc6w Dziekanowa Bajkowego, juz po raz trzcci wnosz\? 0

;,r.abe:'pieezenie srodkow na budow~ boiska do siatkowki na terenie gminnego placu 7.abaw.
SOleI:lwo nasze od ponao 2 lat posiada wlasn<t druzyn~ siatkarskq, kt6ra wystawiana jest na
zew!1(;trznych, organizowanych przez Urz<tdGminy, tumicjach. Odnosi przy tymjuz pierws~e
sukccsy. W zeszlym roku podpisalem w imieniu mieszkanc6w Dzickanowa Bajkowego
umow~ na wynajem hali leOS, by mieszkancy nasi mieli motliwosc regulamych spotkan.
Wyn;~iem torn pokrywany jest w 100% zc srodkow wlasnych czlonk6w druzyny. W okresie
waka:yjnym korzystalismy regularnie z \Vynaj~tego 0 stalveh godzinach boiska na Orliku
przy ~;zkole Podstawowej Nr I.
8 wrL ;:snia br. po raz drugi jut zorganizowalismy na naszym placu zabaw turniej pilki
siatkowcj zapraszajqc do udzialu gosei z zewnqtrz m.in. Straz Miejsk<t. Strat Pozarn'l i
Policj ~:.JednakZe warunki gry daleko odbiegaj'l od standardow (rozkladana nie\vymiarowa
siatka .i rozwijanc na murawie linie). Nierowna murawa z licznymi wgl~bieniami powoduje,
it gra na takiej nawierzchni staje si~ niezwykle niebezpicczna.
W wy:liku uzgodnieiJ. na pocz'ttku tego roku "ustawiajqc si~ w kolejce" do niniejszej
inweslycji przychylilem sit; do budowy w pierwszej kolejnosci kompleksu boisk na placu
~b_ w Kielpinie. Dzis prosz~ 0 uwzgl~dnienie w budzecie na 2013 rok inwestycjibudowy
pojed"!lCzego boiska do siatk6wki na grninnym placu zabaw w Dziekanowie Bajkowym.

Ad. 2. Sprawa budowy stacjonarnej duzej wiaty (swietlicy) na telente placu zabaWW------
Dziekallowie Bajkowym dyskutowana byla 6 wrz.eSWana zebraniu wiejskim w kontekscie
zabezpeczanych srodkow w ramach podzialu funduszu soteckiego na zakup rozkladanego
namiot J. Inicjatorem budowy trwalego budynku byl mieszkaniec Dziekanowa Bajkowego
Pan Jerq Gregorczyk. Pomysl zrodzit wiele kontrowersji wsrod mieszkailc6w, w tym moje
zastrze;:enia. lednakze na prosb~ mieszkailca wnoszt( 0 uwzgl~dnienie w budZecie gminy na
2013 rc Ie niniejszej inwe ..

jUt
rein :~tienne



Od 31.05.b1'. budzet Gminy Lomianki jest niez1'6wnowazony. B1'akakceptacji 1'adnych
do zasllenia budzetu s1'odkami z obligacji, zmusil mnie do zmniejszenia wydatk6w 0 kwot~
3 mln d. Bylo to wlasciwie niewykonalne.

Jednak taka mozliwose zaistniala. Wieloletnia solidnose Gminy Lonianki
w 1'egulowaniu swoich zobowi'lzan zaowocowala decyzj'l Na1'odowego Funduszu Och1'ony
S1'odowiska i Gospoda1'ki Wodnej 0 umo1'zeniu w kwocie ponad 1,8 mln zl ostatnicl: splat
pozyc:lki zaci<tgni~tej w 1996 r. na budow~ oczyszczalni sciek6w.

S1'odki te, zgodnie z zawart'l umowq, maj'l bye p1'zekazane na sfinansowanie
p1'zeds~wzi~cia sluz'lcego ocmonie s1'odowiska. Zadanie takie w postaci budowy kana'izacji
sanitanej w ulicach: Wa1'szawska, Og1'odowa, B1'z6sko, Cebertowicza b~dzie 1'ealizJwala
w p1'zyszlym 1'okusp6lka ZWiK. Zostalo to zaakceptowane p1'zezFundusz.

P1'zep1'owadzono, 1'ozmowy z p1'zedstawicielami Funduszu 0 mozliwosci p1'zekazania
umo1'zonej kwoty na 1'ealizacj~ zadania dopie1'o w 1'oku 2013. Wtedy bowiem zadanie b~dzie
wykon)'wane i 1'ozliczane. Fundusz wy1'azil zgod~, ale postawil jeden warunek. Rada Miejska
powimla p1'zed ogloszeniem p1'zeta1'gu na 1'ealizacj~ zadania podj'le uchwal~ intercyjn'l
w sp1'a'iviep1'zekazana tych s1'odk6w dla ZWiK w 1'okup1'zyszlym.

Stosowny p1'ojekt uchwaly zostal p1'zygotowany. W slad za ni'l p1'zedstawilem Radzie
p1'ojekty dw6ch uchwal budzetowych: w sp1'awie zmian w uchwale budzetowej na 2012 1'ok
o1'azw sp1'awie zmiany Wieloletniej P1'ognozy Finansowej na lata 2012-2021.
W uch'vale zmieniaj'lcej budzet zmniejszono rozchody, tj. zobowi'lzania z lat pop1'zednich do
splaty ,v 1'oku2012 0 kwot~ umorzenia oraz wydatki inwestycyjne 0 kwot~ ponad 1,3 mln z1.
Zmniej szenie wydatk6w inwestycyjnych dotyczy zadml, kt6re w wyniku korzystnej ceny
uzyska1ej w trybie procedur p1'zeta1'gowych b~d'l wykonane za kwoty nizsz(: niz
zabezpeczone w budzecie. Ponadto zmniejsza si~ wydatki na zadania, kt61'e z p1'z:rczyn
formalllo-prawnych nie mog'l bye wykonane i rozliczone w 1'okubiez'lcym.
Zap1'op:mowalem takze zmiany, w zak1'esie wydatk6w biez'lcych, kt61'e S'l niezb~dIle do
1'ealiza<ji zadan w najblizszym czasie i kt61'e mieszcz'l si~ w mozliwosciach budzetu.
Wszystkie te zmiany zostaly szczeg610wo om6wione na komisjach me1'yto1'ycznych Rad:r.
Na ws)61nym posiedzeniu Komisji Technicznej i Spolecznej zgloszono wniosek, kt6ry
przyj'lkm i wp1'owadzilem.
Ot1'zymaliscie Panstwo tabel~ nr 2a z autopop1'awk~, kt6ra konsumuje zgloszony wniosek.
P1'zekm:alem takze 2 st1'ony uzasadnienia, w kt61'ym pochylonym drukiem pokazano znian~
w zapisie zwi'lzan'l z wprowadzon'l autopop1'awk'l.

~~w1'acamsi~ wi~c do Panstwa Radnych 0 p1'zyj~cie p1'zedlozonych projekt6w uchwal.
To jed~'ne na dzien dzisiejszy 1'ozwi'lzanie p1'oblemu nier6wnowagi budzetu na 2012 rok i
ostatni moment na jego 1'ozwi'lzanie. Za tydzien p1'zypada termin wykupu obI]gacji
wyemit:>wanych w 2009 1'oku. Nie powinno dojse do sytuacji, ze Gmina Lomianki :;t1'aci
swoj'l \,ia1'ygodnose i na1'azi si~ na dodatkowe koszty odsetek karnych od nie wykupionych
obligac. i, 0 czym info1'mowale~ Panstwa na poprzedniej sesji.
Dzi~kuj l~ za uwag~.
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Na dzisiejszejsesji po rez 6 zmieniamy tegoroczny budiet Gminy, kt()ry w

pierwotnej wersji Rada Miejska przyjE?ta30 stycznia br. Kaidorazowo proponowane

przez burmistrza zmiany byty akceptowane przez wiE?kszoscradnych co jest

dowo jem na to, ie Rada Miejska nie blokowata i nie blokuje dziatan burmistrz'J,jak

to byt,) niestety wielokrotnie przedstawiane.

Jest dla mnie jasne, ie budiet Gminy to iywy organizm. Ewaluuje, zmienia siE?

w zaleinosci od poziomu dochod6w, otrzymywanych dotacji, rozstrzygcnych

przetcrg6w. Dlatego tak istotne jest rzetelne i gospodarne jego planowanie.

W styczniu 2012 r. przyjE?tobudiet, kt6ry moina powiedziee - byt rEalnie

wsp6t"worzony przez radnych. Rada data tym samym znak burmistrzowi czego

oczek'./je w 2012r. Kt6re inwestycje, zdaniem radnych, powinny bye realizowar e i w

jakim 'empie. Wprowadzono do budietu 15nowych zadan, CZE?SCkwot na wydatki

bieiqc:e i majqtkowe proponowane przez burmistrza zmniejszono, dziE?kic;~emu

wygospodarowano dodatkowo ponad 1 mln zt na gospodarkE?wodno - sciekowq,

kt6raN najbliiszych latach jest priorytetem, oraz srodki na wyiej wskazane nowe

zadania.

Od tego momentu, analizujqc jedynie wydatki majqtkowe, co nie ozn::lcza

mniejs:~ejroli zmian w innych typach wydatk6w, dokonano tqcznie (jak szybko

zliczytcrm)68 zmian inwestycyjnych w budiecie. Rozumiem,ie cZE?sezmian wynikata

z przE:prowadzonych przetarg6w, powiE?kszajqc oszczE?dnosci i umoiliwajqc

wpro'Aodzania nowych zadan, a takich od stycznia wprowadzono 9 na tq::znq

kwotE?:3 288000zt. w 2012r.

Jednak trzeba zauwaiye, ie wiele zmian dotyczy przesuwania zodan

inweshcyjnych na kolejne lata. Np. zadania, kt6re Rada zaplanowatc do

wykon :mia w jednym roku - nie zostaty zrealizowane w tym czasie. Dokonywono i

nadal - r6wniei w dzisiejszym projekcie - dokonuje siE? zmian budietu, zmian

termin(:lw prac, przesuwajqcych rzeczywistedziatania na rok 2013 lub lata nastE?pne,

ttumac:zqc to przedtuiajqcym siE? okresem przygotowawczym, czyli np.

projek1owaniem, skomplikowanq procedurq przetargowq lub uzgodnieniami no Iinii

Gmina - starostwo.



W moje opinii i w opinii klubu jest to dziafanie niedopuszczalne w przysdosci,

poniewai zadania wskazywane przez RadE?w budiecie powinny stanowi:: dla

Burmi;trza kierunkowskazdziafan. Zmiany, majqce wpfyw na przedfuienie inwE'stycji,

a co m tym idzie koniecznosc blokowania na nie srodk6w w latach nastE?pnych,w

prawi ::Howo zarzqdzanym i wykonywanym budiecie powinny odbywac siE?w

pierw;zej pofowie roku, aby w takich przypadkach, moina byfo podjqc racjonalne

srodkizaradcze.

W obecnym projekcie budietu zmiany okresu realizacji, kt6ry rozumiern nie

tylko j':lko wydfuienie czasu realizacji zadania ale takie przesuwanie zaplanowclnych

srodkow na kolejne lata - nastE?Pujew 7 przypadkach. To budzi uzasadnione 0 'Jawy

radny::h i podejrzenie 0 swiadome spowalnianie realizacji zadan, kt6re Rada

wproviadzHa w styczniu. Dlatego informujE?Panstwa, ie Klub radnych FO w

przysz'osci zaakceptuje tylko takie modyfikacje budietu, kt6re w naszej opiniioE?dq

poparj"e racjonalnym, szczeg6fowym uzasadnieniem, bE?dq wynikiem sytu:Jcji i

zdarzE'nnieprzewidzianych, nie wynikajqcych z czynnik6w zaleinych od burm strza.

Dlateoo aby uniknqc takich sytuacji wnoszE?do pana burmistrza 0 rozpoczE?Ce od

zaraz Izeczowej, merytorycznej dyskusjinad budietem 2013 r., poniewai uznOjemy,

ie proiekt, jaki zostanie przygotowany i zatwierdzony przez RadE?,bE?dziestanoV\iHdla

nas podstawE?do oceny Pana dziafan.

Zmiany w obecnym projekcie budietu sq trudne dla radnych i dla

mieszkonc6w ulic, kt6rych dotyczq. Uzasadnienie tych zmian przedstawione w

budie ::ie jest nieczytelne dla mieszkanc6w, a w niekt6rych przypadkach .- jak

uzasadnienie przesuniE?cia srodk6w na ulicy ZWirowej - odbiegajqce od

rzeczylvistoSci. Tak naprawdE? dopiero ostatnie posiedzenie wsp61ne Komisji

Spofecznej i Technicznej, w kt6rym uczestniczyf pan burmistrz Kf6dkiewicz i pani

skarbnik, wyjasnHow spos6b w miarE?czytelny powody dokonywanych zmian.

Podsumowujqc, wobec sytuacji przedstawionej na ostatnim posied.:eniu

Komisji. uznajemy, ie pozostawienie srodk6w w dotychczasowej wysokoSci na

zadanioch, kt6re nie zostafy wykonane lub nawet rozpoczE?te - co przyznaj~ ze

smutkiElm- nie spowoduje niestety przyspieszeniaich realizacji. Kwoty te po p "ostu

zostanq na tych zadaniach i jako niezrealizowane, zasilq przyszforocznewolne srodki.

Jlatego kierujqc siE?racjonalnoSciq wydatkowania srodk6w publiczr ych,

pomirro wqtpliwosci i obaw, kt6re budzq w nas proponowane zmiany, nie

sprzeciNimy siE?dokonanym przesuniE?ciomale ich nie pochwalamy i dzisil~jszq



decyz '$ podejmiemy w drodze absolutnego wyjqtku obserwujqc sposob VI jaki

b~dzie Pan prowadzH dyskusj~ z catq Radq Miejskq nad ksztattem przysztorocZ1ego

budieJ"u.
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v Lomtanki, 13 wrzesnia 2012 r.

Szanc wny Panie Przewodnicz~cy,

Panie Burmistrzu,

Wyso ~mRado,

Szanowni Mieszkancy

Na pOI:z~tku tego roku, na wniosek radnyeh, zabezpieezono w budzeeie Gminy dwa razy pc

100.0("0 zlotyeh na "poprawlt fa t a I n ego stanu infrastruktury edukaeyjno sportowej w sz~olaeh

- Szkole Podstawowej w Sadowej i Dziekanowie Polskim".

Dzis d,)wiadujemy silt, ze zamrozenie 219.000 zlotyeh w budzecie w ramaeh obu tyeh zadan.,. bylo

~ ,,10mt~". Dzis srodki te s~ zdejmowane i w symbolieznyeh, szez~tkowyeh juz kwotaeh

wpis}'Vmne s~ na kolejne lata.

Przez c aly mijaj~ey rok wielokrotnie wnosilem 0 przygotowanie przez burmistrza harmonogramu

prae, ell pozwolilo by zaplanowac i skonkretyzowac inwestyeje w szkolaeh - w Sadowej i

DziekarlOwie Polskim. Za kazdym razem odsylany bylem do zapis6w figuruj~eyeh w budzeeie.

To jakd bl~dne kolo! Jesli srodki zabezpieezane na poprawlt stanu infrastruktury szk61 w

Sadowl:j i w Dziekanowie Polskim mialyby przez najblizsze lata pozostac w takiej wysokosei - to

w moim odezueiu byloby to zalosne swiadectwo braku wrazliwosci spolecznej zar6wno

burmistrza, jak i radnych.

Pragnlt przypomniec, iz szkoly, 0 kt6ryeh m6wimy nie posiadaj~ sal gimnastyeznyeh ani stolC1wek,

a klasy IV nieh s~ przepelnione.

Szkola )odstawowa w Sadowej nie ma w og61e zadnego zaplecza sportowego. Nie ma biblioteki

ani swdliey. Nauezyciele praeuj~ tu w systemie dwuzmianowym. W kategorii ezystego

surreali:~mu, by nie powiedziec kpiny, traktujlt w tym kontekseie zaproszenia, Jakie Referat Oswiaty

kieruje d,odzieci z tej szkoly, by braly udzial w organizowanyeh przez gminlt sportowyeh

tumiejal:h.



Apelllj~ do Pana Burmistrza, by podj'll powazn'l i merytoryczn'l dyskusj~ nad tematem popnwy

inframuktury w szkolach w Sadowej i w Dziekanowie Polskim. Tym bardziej, iz w przypadku

piern szej z wymienionych szk61, Gmina posiada juz zakupionq pod inwestycj~ dzialk~ omz

wykonano juz projekt budowlany. Wydane jest tu r6wniez pozwolenie na budow~.

Oczel;ujemy teraz pilnie konkretnych dzialan z Pana strony. W imieniu mojego Klubu dekla~uj~

ch~e llaszego uczestnictwa w ewentualnych spotkaniach w tej sprawie, z udzialem, oczywis;ie,

dyrek tor6w obu tych plac6wek. Na podstawie zebranych danych m.in. 0 liczbie dzieci

mieszkaj'lcych w danym obwodzie oraz dynamice urbanizacji teren6w, radni powinni jak

najszybciej wskazac plac6wk~, kt6ra w pierwszej kolejnosci juz w przyszlym roku moglaby bye

rozbul Jlowana.

Licz~, iz zgodnie z zapewnieniami wiceburmistrza p. Bogdana Kl6dkiewicza, rozmowy te

rozPO(:zn'l si~ juz na pocz'ltku paidziemika br., aby zawczasu zabezpieczyc stosowne srodki w

konstruowanym na przyszly rok budzecie.

DziS nglosuj~ za przyj~ciem zmian w uchwale budzetowej, mimo zapisu 0 zdj~ciu srodk6w la

zadania inwestycyjne w obu wymienionych szkolach. Czyst'l utopi'l bylaby bowiem wiara, iz do

konca tego roku srodki te zostan'l wykorzystane na wskazany w uchwale cel.

W ost,tni wtorek wiceburmistrz ds. spolecznych p. Piotr Rusiecki zaprezentowal zainteresowanym

radnym nowe pomieszczenia szkoly w Dziekanowie Lesnym. Szkoly rozbudowanej, warto

wsporr niee, z inicjatywy moich kolezanek i koleg6w Radnych.

Ogl'lda i'lc pomieszczenia wyremontowanej szkoly, zwr6cilem si~ do towarzysz'lcego nam majstra

- "Doltra robota! tycz~ panu i soMe, tebysmy w przyszlym roku, w podobnych okolicznosciach,

spotkali si~ w szkole w Sadowej lub Dziekanowie Polskim".
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Lomianki, dnia 13 wrzesnia 20. 2 r.

Wyst~ienie na sesji Rady Miejskiej
w Lomiankach w dniu 13 wrzesnia 2Ul2 r.

W przedlozonym projekcie Wysokiej Radzie projekcie zmian w tegorocznym budzecie

znajduje sit( propozycja zmniejszenia kwoty z zadania inwestycyjnego pod nazw(l

"utwardzenie placu przy ul. KoU(ltaja" 0 blisko 40 tys. zlotych.

W ostatnich dniach pojawily sit( w tej sprawie nowe okolicznosci, ktore wywolaly

pf21~dlozone zmiany. Wit(kszosc z Panstwa wie, iz to ja bylem za wprowadzeniem tego

zadania do tegorocznego budzetu i w tym miejscu czujt( sit( upowazniony do dokladnego

pr2edstawienia tego zagadnienia.

Zal;znt( od tego, ze juz jako czlonek Zarz(ldu Osiedla Rownolegla a potem jako Radny

wnioskowalem zgodnie z wioskami mieszkancow 0 uruchomienie autobusu, ktory pol(lczy

cal II D(lbrowt( z centrum Lomianek. W perspektywie zas po wybudowaniu odpowedniej

infi'astruktury technicznej i drogowej uruchomienia zupelnie nowej linii autobusowej,

ktora pol(lczy D(lbrowt( Zachodniq, Rajsk(l i Lesn(l ze stacj(l metra Mlociny.

Ob Ie te niezalezne linie autobusowe rozwi(lzalyby skutecznie problemy komunikac;ljne tej

du~.ejcZt(sci naszego miasta.

Wspomnialem wczesniej 0 infrastrukturze drogowej, a pragnt( przypomniec, iz (Ibecnie

trwaj(l prace projektowe odnosnie budowy ul. Prostej i modemizacji ul. SierakoNskiej.

ReHln(l szans(ljest rowniez wybudowanie, jeszcze w tym roku przez Auchan ul. Akaejowej-

bis. To wlasnie te prace umozliwiq, ze mieszkancy calej D(lbrowy pojad(l w przyszlosci

(m,Lm nadziejt( niedalekiej) do centrum handlowego Auchan i dalej do Warszawy.

Mil:dzy innymi z tych powodow odbylem rozmowy z wladzami spolki KML i w~;polnie

wypracowalismy korektt( zmiany miejsca budowy pt(tli autobusowej, ktora bt(dzie spelniac

WS2ystkie parametry.

Dalej jej lokalizacja bt(dzie w poblizu Osiedla Rownolegla. Mowilem na ten temat na

pos iedzeniu pol(lczonych Komisji w dniu 11 wrzesnia. Przypomnt( rozmowach z zeszlego

rokJI "zesporu roboczego" ws. autobusu L-D, z wladzami KML 0 mozliwosci zmian:r trasy

tej linii.

MiL'll wlasnie 1 wrzesnia z przykrosci(l stwierdzam, ze nic sit( nie dzieje w tej wazlej dla

nas;~ych mieszkancow sprawie

Nie jestem w stanie stwierdzic, jakim skutkiem zakoncz(l sit( rozmowy dot. 2mlany

lokdizacji Pt(tli dlatego widzt( w autopoprawce, iz okres realizacji zadania z sodnie

z sllgesti(l wyrazan(l na wsp6lnym posiedzeniu komisji technicznej i spolecznej, zostal



w:rdluzony na lata 2012-2013.Dlatego z ostroznosci'l wnioskujt( Wysokiej Rad<>:ie,aby

pczytywnie zaopiniowala to rozwi'lzanie, jednoczesnie zobowi'lzuj'lc Pana Bunnislrza, aby

na kolejnej Sesji w dn. 27 wrzesnia zmienie okres realizacji tego zadania na lala 2012-

2013. Tym samym na koniec roku nie bt(dzie zamknit(cia tego zadania, bo bye mde dalej

bt(:lzie altematyw'l dla nowopowstaj'lcej pt(tli.

Szanowni Panstwo, caly klub PO poprze te propozycje pod warunkiem deklaracji z~ strony

Parla Bunnistrza, ze wsp6lnie zrobimy wszystko aby do konca przyszlego roku unlchomie

au:obus tak potrzebny mieszkancom D'lbrowy.

Radny Rady Miejskiej w Lomiankach

Tomasz Rusinek


